
Interkommunalt Politisk Råd 

 

Protokoll fra 

Samrådsmøte 

 

 

 

  
Møtested: Fylkeshuset Hamar  
Dato: 28.11-2023  
Tidspunkt: 1100-1500 
 
 

  

 

 

 

  



Løten  

Marte Larsen Tønseth 

Christen Engeloug 

Kjell Erik Nordahl 

Helle Jordbræk 

Jon Lurås 

Jørn Arild Flatha 

Linda Jenssveen 
 

Stange  

Bjarne H. Christiansen 

Kari Helene Foss 
Line Mette Teigeland 

Per Olav Hansen 

Amund Røhr Heggelund 

Paal Ravnaas 

Rønnaug Bysveen 

Irene Kjærnstad 

Erik Kristiansen 

 

Hamar  

Vigdis Stensby   

Lars Erik Heitkøtter Bratlie  

Sissel Løvhaug Hansen 

Remo Andre Sjonfjell Martinsen  

Jane Meyer  

Thomas Berg Olsen  

Stig Vaagan  

Erling Behrens  

Hilde Nyutstumoen  
Ole Midthun  

 

Ringsaker 13 stk 

Kai Ove Berg 

Geir Roger Borgedal 

Karianne Pettersen Hoel 

Bjørnar Berntsen 

Inger Bjønnes 

Marit Ophus 

Jack Hatlen 

Marte Elisabeth Røhnebæk 

Kjersti Røhnebæk 

Christian Haugen 

 

 

 

https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=968&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=835&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=897&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=870&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=920&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=1435&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=1239&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=1038&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=1024&
https://innsyn.ringsaker.kommune.no/wfinnsyn.ashx?response=identitet_detaljer&gidid=1056&


Adm 

Frank Hauge 

Jørn Strand 

Kaija Eide Drønen 

 

Fredrik Skjæret  

 

 

 

Agenda 

Orientering fra Innlandet politidistrikt 

Ungdomskultursatsing  

Orientering om Hamarregionen IPR 

Lunsj  

Orientering om tidligere prosjekter 

Anno – Regionalt historiesenter 

Folkehelseundersøkelsen 2023 

 

 

 

 

  



01/23 Orientering fra Innlandet politidistrikt 

Politimesteren i Innlandet politidistrikt, Johan Brekke og politistasjonssjef og tjenesteenhetsleder 

Bjørn Lier, orienterte om status og utfordringer for politiets arbeid i Hamarregionen. Det ble orientert 

om budsjettsituasjonen.  

Det ble også orientert om politiarbeid i regionen og etterretningsarbeid knyttet blant annet til 

ungdomskriminalitet i regionen. 

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 

02/23 Ungdomskultursatsing  

Prosjektleder Ingeborg Nordlund orienterte om fellessatsingen om mobilitet for ungdom og status 

for arbeidet. 

Prosjektet er godkjent av fylkeskommunen og finansieringen på kr. 300 000,- i året i tre år er 

bekreftet. Det er opprettet en arbeidsgruppe hvor ressurspersoner fra samtlige kommuner deltar. 

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 

03/23 Orientering om Hamarregionen IPR 

Daglig leder i Hamarregionen IPR orienterte om hva Hamarregionen IPR er og hvordan politikerne 

kan benytte seg av denne arenaen.  

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 

Lunsj  

 

04/23  Orientering om tidligere prosjekter 

Hamarregionen IPR har en del prosjekter vi har vært involvert i og bevilget midler til. Eli Bryhni fra 

Hamarregionen Utvikling orienterte om et utvalg prosjektet vi har samarbeidet om.   

 

05/23 Anno – Regionalt historiesenter 

Anno direktør Svein Inge Sunde og Avdelingsdirektør for Anno Domkirkeodden, Per Øyvind Riise 

orienterte om arbeidet man står midt i nå om dagen, med etablering og bygging av Regionalt 

historiesenter på Domkirkeodden. Det ble orientert om finansieringen og behovet for å komme ut i 

de enkelte kommuner for å orientere om prosjektet. 

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 

 

 



06/23 Folkehelseundersøkelsen 2023 

Ingeborg Lunde fra Innlandet fylkeskommune orienterte om viktige funn fra 

Folkehelseundersøkelsen som fylkeskommunen gjennomførte tidligere i år. 

Samrådsmøtet tok saken til orientering. 

 


